
Ahoj, 

Jmenuji se Veronika a jsem starostka Rady 
Mladých. Proč jsem vlastně v radě mladých? 
Protože za tu dobu, co tu pobývám, se mi 
naskytlo mnoho skvělých možností a 
životních zkušeností, a lecčemu jsem se 
naučila. Jsem tu také proto, že mě baví 
vymýšlet, tvořit a realizovat. Ale hlavně jsem 
tu proto, že mám okolo sebe skvělý, chytrý a 
myslící lidi, kterým není lhostejný život 
v naší Vinoři. 

 


